
Generalforsamling 
i Bøgebjerg IF 

torsdag den 21/3 2024 kl. 19.00 i hallen 
 

DAGSORDEN 
 

1.  Valg af dirigent og referent 
 
Dirigent:  Kurt Jensen 
Referent:  Mette Gerber 
 

2.  Formanden, samt udvalgene aflægger beretning 
 
Formand Morten: Jeg er nu i gang med min 2. periode som formand, sikke tiden den går. Jeg 
har nu været en del af Bøgebjerg IF i 3 år.  
Fodboldafd. Har haft søgt DIF/DGI fonde og har fået 95.000 kr. til indkøb af bander til indendørs 
fodbold. Stort tillykke med det. 
Der sidder nu nye kræfter i fodbold afd. Og de er så småt gået i gang med deres udendørs 
sæson, de har for nyligt kridtet banerne op.  
 
Padelafd. Kæmper fortsat med at få alle tilladelserne på plads. Der skal laves støjværn mos 
Bøgebjergvej 17.Stig og Trine har afprøvet Pickleball op, med fin tilslutning.  
 
I gym. Afd. Er Line startet op med lidt step om lørdagen. Så der er gang i mange forskellige ting i 
foreningen. 
 
Bierfesten er jo på torsdag, og overskuddet deles med hallen, overskuddet har de seneste par år 
været faldende, så vi håber at det vender i år.  
 
Det sidste år har Bøgebjerg IF tjent en del penge ved at gøre rent på Ollerup Højskole, en stor 
tak til dem som har haft hjulpet. 
Økonomien i Bøgebjerg IF ser fornuftig ud. Vi står til at skulle arve en pæn sum penge efter en 
lokal borger, så de enkelte afdelinger har kunnet ønske sig forskellige ting, som der ellers ikke 
var budgettet penge til i 2024.Fra EnergiFyn via deres Supportaftale er der kommet 800 kr. i 
kassen, så desværre ikke det vilde der. 
 
Samlet så er der 336 medlemmer i klubben. I året 20/21var der ca. 200 medlemmer. Så det ser 
fint ud med antal medlemmer. Der er dog flest ”modne” medlemmer. 104 medlemmer er over 
70+ 
 
I år skal vi i klubben prøve at være aktivitetsværter. Mere om det senere på året. 
 
Til sidste vil Morten sige en stort tak til Bestyrelsen og til alle de frivillige i klubben. Og 
selvfølgelig tak til medlemmer for at dyrke idræt i vores lokale klub. 
 



Generalforsamling 
i Bøgebjerg IF 

torsdag den 21/3 2024 kl. 19.00 i hallen 
 

DAGSORDEN 
 

Fodbold afd. Ved Michael Silke: Der er 25 aktive herre senior spillere til udendørssæson start 
2024. Der er kommet 5 helt nye spillere til. Der er kommet ny herretræner. Kampene starter 
6/4. Vi vil fortsætte med at have fokus på de sociale arrangementer. Til sidst tak til bestyrelsen 
for opbakningen da det var allersværest at være ny formand, da der var al den ballade i 
efteråret 2023. Så tak for støtten. 
 
Volley afd. Ved Jan Villebro: Jeg er trådt tilbage som formand, ny formand er igen Morten 
Heidtmann. Der er desværre mere afgang end tilgang. Vi træner stadig tirsdag og fredag. Vi har 
deltaget i 6-7 stævner og vi har klaret os i B rækken. (Med en opdeling i A-B-C-D) 
Vi er lidt smågamle, med erfaringen kommer jo med alderen, så vi har alligevel kunnet følge 
med de noget yngre modstanderhold. I Kidsvolley mangler der børn, de træner fortsat om 
tirsdagen. Tak til de mange volleyspillere som har hjulpet med til rengøringen i Ollerup og ikke 
mindst til Olympen. 
 
Håndbold ved Freja Carlsen: Dameholdet med plads til alle, flere nye spillere fra Den fri 
Lærerskole i år. I år havde vi den regel at dommeren var bare en mand, der ellers ikke vidste 
hvad han skulle lave, og at han bare er et menneske. Så vores humør under kampene har været 
meget bedre i år. Herreholdet er igen nedlagt, da de til sidst inden jul ikke kunne stille hold.  
 
Gymnastik ved Helle Clausen: Kristina og Tina Marie er nye medlemmer i gymnastikudvalget, 
tak til jer for at træde til da der manglede nye kræfter i udvalget. I gymnastik har vi de samme 
hold som der har været de sidste mange år. Herregymnastik med Ejner, Yoga med Emma, 
Powerline og Jump med Line, spinning med Ruth og nogle gange Mette. Line har afprøvet step 
et par lørdage med 7 og 9 deltagere. 
 
Senioridræt ved Hanne Borup: 11. sæson nu, der er i år 87 medlemmer fordelt på senior mix, 
naturtræning og vandgymnastik. Vandgymnastik er med helt fyldt hold (30 pers.) og i år har vi 
fået ny instruktør, han hedder Frederik og er til daglig fysioterapeut, ham er vi glade for. 
Naturtræning havde 12-13 pers. på holdet. Vi skal være min. 10 pers. ellers bliver der ikke noget 
hold. 
 
Badminton ved Kurt Jensen: Meget alm. Sæson, vi er lige gået på sommerpause med afslutning 
med klubmesterskaber. Vi starter sommerfjer op efter påske og så indtil sommerferien. Sidste 
år var der 10-12 til sommerfjer, så det håber vi også på i år. Det går lidt op og ned med antal 
baner. Alderen på medlemmerne stiger, så vi bliver også bare ældre og ældre. Onsdag 
formiddag spiller ca. 12-16 seniorer fjer, de er meget stabile. Juleafslutningen var også godt, 
meget er jo som det plejer. Vi har haft 2 hold i turnering. +40 og +50. 
Der er nye ansigter i udvalget, det er Ole Hansen og Flemming Hougaard. Da jeg trækker mig ud 
af udvalget sammen med min kone Susanne, da vi til sommer flytter fra Vester Aaby.  
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Padeludvalg ved Kurt/Morten: Sommer padel starter i Faaborg efter påske. 
 

3.  Kasseren fremlægger det reviderede regnskab 
 
Tak til Kurt Laier for en meget detaljeret gennemgang af regnskabet. 
 

4.  Valg af forretningsudvalg (valgbar 18 år eller derover) 
a.  I lige år valg af næstformand 

(På valg Morten Heidtmann Pedersen som ikke ønsker genvalg) 
 
Ny næstformand bliver Jan Villebro. Stort tillykke med det! 
 

b. I lige år valg af kasserer 
(På valg Kurt Laier Andersen som er villig til genvalg) 
 
Kurt Laier genvælges. Stort tillykke med det! 
 

c.  Hvert år valg af 1 suppleant til forretningsudvalget 
(På valg Manuela Pedersen som er villig til genvalg)  
 
Manuela genvælges. Stort tillykke med det. 
 

d. Hvert år valg af 2 revisorer, samt 1 revisorsuppleant 
(På valg Jon Carlsen og Søren Heidtmann Pedersen som revisorer som er villige til genvalg og 
Sacha Leth Christensen som revisorsuppleant som ikke ønsker genvalg) 
 
Jon Carlsen og Søren Heidtmann genvælges begge og ny revisorsuppleant bliver Marie Silke 
Ørsted.  
Stort tillykke til jer alle. 
 

5.  Indkomne forslag 

 Der er ikke indkomne forslag, fristen var den 29/2 2024 

 

6.  Eventuelt 

 

Morten havde lavet lidt forskellige diagrammer over enkelte poster i regnskaberne gennem de 

sidste 5 år. Det var interessant at se økonomien sat i søjlediagrammer. Tak til Morten for at lave 

disse oversigter til generalforsamlingen. 

 



Generalforsamling 
i Bøgebjerg IF 

torsdag den 21/3 2024 kl. 19.00 i hallen 
 

DAGSORDEN 
 
 


